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Testületileg megjelentek a városatyák a három hónap kimaradás után szeptember 30-án,
pénteken délelőtt 12 órára összehívott rendkívüli tanácskozáson, amelynek összehívójában
egyetlen napirendi pont, a város 2011-es évi költségvetésének kiigazítására vonatkozó
határozattervezet szerepelt.

  

A rendkívüli ülés szó szerint is rendkívüli módon kezdődött. A polgáriak jóvoltából felcsendült a
nemzetközi munkásmozgalom himnusza, az Internacionálé és az MPP tanácsosok „a régi
mozgalmi idők és a polgármester KISZ-es múltja előtt tisztelegve" (idézet Monár Miklós
frakcióvezetőtől) vágták vigyázzállásba magukat.

 1 / 3



Internacionáléval indult a tanácsülés
2011. szeptember 30. péntek, 14:55

  

A rendhagyó felvezetés után Benedek Árpád-Csaba tanácsost választották ülésvezetőnek. A
napirend megtárgyalása előtt a polgármester röviden vázolta a rendkívüli ülés apropóját, amire
Szász Jenő replikázott, mondván, hogy a polgármester érvelése nem meggyőző, az ülés
összehívása teljesen indokolatlan volt és „mögöttes szándékot lát." Erre ráerősített az is, hogy a
napirendi pont megtárgyalását csak az RMDSZ-es és a zöld párti tanácsos szavazta meg, a
polgáriak tartózkodtak.

  

A városi költségvetéskiegészítésben szereplő tételek listájáról a legfontosabbakat
(távhőszolgáltatás modernizálása - 1,3 millió lej kormánypénz, a Szent János utcai munkálatok,
Mária Valéria épület beruházási költségének kiegészítése - 100 000 illetve 50 000 lej, a
Városnapokra illetve a különböző intézmények számára megpályázott összegek, tanügyi
dolgozók fizetésének kiegészítése stb.) a város elöljárója ismertette és arra kérte a
városatyákat, hogy az elkezdett munka folytatása érdekében szavazzák meg a kiegészítéseket.

  

A gazdasági szakbizottságban megbukott a módosítási-javaslat - közölte Jakab Attila. A zöld
párti tanácsos kifejtette: ennek oka, hogy a felsorolt tételek közül hiányzik az a régi szeméttelep
bezárására fordítandó 100 000 eurós támogatás, amit Borboly Csaba megyei tanácselnök még
februárban megígért. A „hol van a pénz?" kérdésre válaszolva Bunta elmondta: nem a megyei
tanács, hanem az AVE Hargita miatt bukott az ügy, a köztisztasági vállalat háza táján kell
keresni a hibát. A megyei tanács nem, viszont a szolgáltató kihátrált, nem készítette el a
szeméttelep bezárásának tervét, a több ezer eurós pályázati összeg ezért nem szerepel a
lajstromon. Bunta szerint még nincs teljesen veszve az összeg, amennyiben az AVE záros
határidőre elkészíti a tervet, úgy jövő héten már meglesz a pénz is.

  

A polgármester érvelése nem volt eléggé hatásos. A határozattervezet elfogadását csak a 8
tulipános tanácsos szavazta meg, a polgáriak és a zöld párti tartózkodott.

  

„Számomra értelmezhetetlen ez a magatartás" - summázta a sikertelenséget Bunta, aki a zöld
tanácsossal és a polgáriakkal is további tárgyalásokat kezdeményezett.

  

„Ma van a magyar mese világnapja, ezért azt mondom, a polgármester kijelentésére, hogy
mese, mese, meskete" - replikázott Molnár Miklós. Bunta nem mesés válasza sem maradt el:
„menjen ahová való, a francba" - vágott vissza.
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A szópárbaj után az MPP azonnali sajtótájékoztatót tartott. Szász Jenő ismételten
megerősítette, hogy a rendkívüli ülés összehívása nem volt indokolt, a holnapi rendes havi ülés
összehívásával pedig Bunta „megspórolta az októberi tanácsülést". Szász szerint az
előterjesztésben szereplő, a már elvégzett munkálatok kifizetésére szánt összegeket utólag
megszavaztatni törvénytelen és bűncselekménynek minősül.

  

„A közpénzekkel nem így kell bánni, el a kezekkel a városról KISZ-titkárok!" - fogalmazott
Szász.

  

Molnár Miklós bejelentette: az Internacionálé csak kezdete volt azoknak a „meglepetéseknek",
amelyekkel a polgármesternek ezentúl rendszeresen „kedveskednek" , ugyanakkor
megbocsátja az elöljáró „francolását" is.

  

A városi tanács október 1-jén, szombaton 10 órakor ül össze ismét - a rendes havi tanácsülés
összehívójában 10 napirendi pont szerepel, többek közt Szász Jenőnek az udvarhelyi kórház
adminisztratív tanácsában betöltött tisztsége visszavonására tett javaslat is.

  

A szombati tanácsülésről élő közvetítéssel jelentkezünk.
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